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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
Volt 1 Opwaardeerverzoek: "MaaS lijkt een 

interessante ontwikkeling te zijn op het 
gebied van mobiliteit, maar om volgende 
stappen te kunnen zetten zijn duidelijk nog 
keuzes en afspraken nodig. We zijn 
benieuwd hoe de commissie de korte termijn 
toekomst van MaaS in de provincie Utrecht 
voor zich ziet en welke rol de commissie 
hierin ziet weggelegd voor de provincie." 

 

VVD 1 Omarmt GS het 'Handelingsperspectief voor 
doorontwikkeling van MaaS' en de 
voorgestelde vervolgstappen? 

Het inzetten op MaaS past binnen de 
mobiliteitsstrategie die is vastgesteld in U 
Ned verband. Het voortborduren op de 
leerervaringen van de MaaS-pilot en het 
scheppen van kaders sluit aan op de huidige 
regionale samenwerking. Wij omarmen 
daarom het handelingsperspectief om in 
regionaal verband de MaaS-ontwikkeling 
een verdere kans te geven. 

 


